
PROTOKOLL nr 18 vid sammanträde den 18/11/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, Eckerbrant, 
Lövdahl och Liliequist.

FÖRHINDRAD: Norén (utlandsresa med DIF-boxare).

§ 154.
I anslutning till en del uppgifter om den internationella ishockey

turnén om Ahearne-cup omkring jul- och nyårshelgerna meddelade Nordlund, 
att det ansetts önskvärt, att lämplig kraft från överstyrelsen, förslags
vis Eckerbrant (som under hand vidtalats), knöts an till tävlingsadmini
strationens ekonomiska detalj. Som kassör hade Pelle Bergström utsetts 
och som revisor L. Lindgren. Beslöts att Nordlund i sin egenskap av över
styrelsens kontaktman med ishockeyn ej behövde kompletteras med ytter
ligare någon ÖS-man.

Då sektionskassan saknade tillräckliga medel, beräknade till kr. 
10.000:-, för tävlingsadministrationen, diskuterades lämplig lånetrans
aktion. Beslöts att först ta kontakt med medarrangerande Södertälje SK 
för efterhörande av denna klubbs möjligheter att med DIF halvera för
skottsbidraget .

§ 155.
Meddelade ordföranden, att överenskommelse med Stadion träffats 

om träningstider på konstisbanan från omkring 1/12/57 för ishockey och 
bandy på tis- och torsdagar mellan kl. 18.30 - 21.00 samt att fotbolls
tränaren Lajos Szendrödi för kr. 20:- pr gång lovat handha viss del av 
ishockeyträningen.

§ 156.
I närvaro av bandysektionens styrelse lämnade dess ordf. Curt 

Söderberg vissa uppgifter om säsongplaneringen, innebärande uppsättande 
av fyra lag, två senior- och två pojklag, att 35 spelare fanns tillgäng
liga, att bland dessa fanns fotbollsspelaren Tord Grip från Degerfors, 
som om han höll måttet i bandysammanhang skulle kostas på resorna till 
matcherna men bo hemma och träna hos Örebro, att dessvärre materialkost
naderna måste bli avsevärda, då av fjolårets förråd av skridskor, byxor 
och klubbor endast rester återstod, att någon budget i detalj ännu ej var 
uppgjord, men att denna beräknades komma att röra sig om max. kr. 5.000:-

§ 157.
Beslöts godkänna en offert på i runt tal kr. 950:- för tryckning 

av broschyren om Djurgårdens IF på 16 sidor och i 3.000 ex. Utlovad klar 
för distribution senast 15/1/58. Eckerbrant och Liliequist uppdrogs full
följa arbetet.

§ 158.
Föredrogs ÖS-protokoll av den 28/10/57 och godkändes i befintligt 

skick.

§ 159.
Meddelade ordföranden att hans och sekreterarens underhandlingar 

med Idrott sstyrelsen i fråga om vissa restaurationsarbeten i Hammarby 
skidbacke resulterat i en överenskommelse, att Idrott sstyrelsen svarar 
för dessa arbeten och att Djurgården deltar med finansieringen med två 
års anslag från Stockholms stad beräknade till sammanlagt kr. 10.000:-
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§ 160.
Beslöts ändra datum för träffen med sektionsstyrelserna till den 

9/12/57 kl. 19.30.

§ 161.
Meddelades att bowlingsektionens ordförande Sten Hedlund avlidit 

42 år gammal.

§ 162.
Diskuterades den med anledning av Nils Östs aviserade avgång som 

bas för fotbollens ungdomsavdelning uppståndna situationen. Att i någon 
form alltjämt ha Öst knuten till föreningen ansågs väl motiverat och såsom 
en form härför diskuterades en placering som "ungdomsdelegat" direkt un
der överstyrelsen. Beslöts ta upp frågan till fortsatt diskussion med 
fotbollsstyrelsen.

§ 163.
Anmälde Gunnar Rinman, att han avsåg att till 1958 års årsmöte 

frånsäga sig nytt uppdrag som skattmästare på grund av allt mer tyngande 
civila arbetsuppgifter. Som lämplig ersättare föreslog han att Eckerbrant 
skall vidtalas. Beslöts att ta upp frågan vid sedvanlig sektionsordfövande
konferens före årsmötet.

§ 164.
Kallelse till nästa ÖS-sammanträde skall ske personligen.

§ 165.
Överlämnade Nordlund ett konvolut gamle DIF-handlingar såsom gåva 

från tidigare Djurgårdsordföranden Gst. E. Andersson.


